

Übersichten Review articles

- P. Berlit
Diagnose und Differenzialdiagnose der zerebralen Vaskulitis 105
Diagnosis and differential diagnosis of cerebral vasculitis
- C. Berger · C. Dohmen · M. H. Maurer · R. Graf · S. Schwab
Zerebrale Mikrodialyse beim Schlaganfall 113
Cerebral microdialysis in stroke

Originalien Original articles

- B. Kress · F. Griesbeck · C. Stippich · W. Bähren · K. Sartor
Quantitative Analyse der MR-Signal-Intensität des N. petrosus major bei Patienten mit idiopathischer Fazialisparese 124
Quantitative analysis of signal intensity of the petrosal nerve on MRI in patients with idiopathic facial paralysis
- I. Csoti · M. Warmuth-Metz · L. Solymosi · G. Becker † · F. Fornadi · M. Naumann
Differenzierung atypischer Parkinson-Syndrome und ihre Abgrenzung vom idiopathischen Parkinson-Syndrom mit Hilfe der Routine-Magnetresonanztomographie 128
Differentiation of atypical parkinsonian syndromes and their separation from idiopathic Parkinson's disease by means of routine magnetic resonance imaging
- W. Pöhlmann · W. Feneberg · L.-P. Erasmus
Schmerzen bei Multipler Sklerose – ein immer noch unterschätztes Problem. Einjahresprävalenz von Schmerzsyndromen, ihr Stellenwert und die Versorgungsqualität bei stationär behandelten MS-Patienten 135
Pain in multiple sclerosis – still an underestimated problem. One-year prevalence of pain syndromes, their significance and the quality of care in inpatients with MS

Kasuistiken Case reports

- S. Spuler · T.-N. Lehmann · A. G. Engel
Differenzialdiagnostik eines kongenitalen myasthenen Syndroms 141
Differential diagnosis of congenital myasthenic syndromes
- O. Lanczik · O. Lecei · S. Schwarz · S. Pflieger · K.-P. Becker · M. Hennerici
Atypische Enzephalitis eines 20-jährigen Wehrpflichtigen 145
Atypical encephalitis of a 20 year old soldier
- R. Veltkamp · C. Veltkamp · M. Hartmann · Ph. Schönfeldt-Varas · M. Schwaninger
Symptomatische Dissektion der Arteria carotis interna. Eine seltene Manifestation der autosomal-dominanten polyzystischen Nierenerkrankung? 149
Symptomatic dissection of the internal carotid artery – a rare manifestation of autosomal dominant polycystic kidney disease?

Aktuelles Short communication

- D. Schmidt · C. E. Elger
Worin unterscheidet sich Oxcarbazepin von Carbamazepin? 153
Differences between oxcarbazepine and carbamazepine